

Industry to Cooperate with National Research Center to Solve Tribulations

The Federation of Egyptian Industries is currently categorizing the most important problems of the national industry, whereby the Federation will then present the problems to 4,300 researchers at the National Research Center in order to devise scientific solutions to address the current issues.

Last Wednesday witnessed the signing of a cooperation protocol between the Federation and the National Research Center.

Dr. Nader Riad, Head of the Research, Development, and Technology Transfer Committee of the Federation of Egyptian Industries, affirmed that the results of scientific research, in relation to the industrial field, will be presented. Thus subsequently, we are able to benefit from the results in relation to manufacturing new products or developing upon current ones.

Furthermore, **Dr. Riad** pointed out that the results obtained from research work conducted by the German Universities of Stuttgart and Ulm will be utilized in the Egyptian industry after Dr. Ashraf Mansour, President of the Board of Trustees of the German University in Cairo, has joined the Research Committee of the Federation.

Eine Kooperation mit dem Forschungszentrum zur Lösung der Probleme der Industrie

Die Union der ägyptischen Industrien hat angefangen, die wichtigsten Probleme der nationalen Industrie zu klassifizieren, um sie 4300 Forschern im nationalen Forschungszentrum vorzulegen. Das Ziel ist, praktische Lösungen für diese Probleme zu finden.

Die Union hat am vorigen Mittwoch ein Protokoll über die Zusammenarbeit mit dem nationalen Forschungszentrum unterzeichnet.

Dr. Nader Riad, der Vorsitzende des Ausschusses für Forschung, Entwicklung und Technologietransfer in der Union der Industrien, betonte, dass die Ergebnisse der wissenschaftlichen Forschungsarbeiten, die in der Industrie anwendbar seien, vorgestellt würden, um sie zur Herstellung von neuen Produkten und zur Entwicklung von schon vorhandenen Produkten zu nutzen.

Dr. Riad wies außerdem darauf hin, dass man von den Forschungsstudien, die an den deutschen Universitäten von Ulm und von Stuttgart durchgeführt worden seien, in der ägyptischen Industrie Gebrauch machen würde, nachdem Dr. Ashraf Mansour, der Vorsitzende des Kuratoriums der deutschen Universität in Kairo, dem Ausschusses für Forschung, Entwicklung und Technologietransfer in der Union der Industrien, beigetreten sei.